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Abstract (en)
[origin: US4947500A] The therapeutic mattress comprises an elastic but hard base layer of foam material. Over this base layer is applied a frame
composed of a hard part and a soft part. On its upper side the mattress is bounded by a soft cover layer. Between or inside the aforementioned
parts is disposed a core comprising essentially two groups of three air-cushions each and an insert. Each of the two air-cushion groups has its own
connection to a pumping station equipped with a programmable control device. Using this control device it is possible to set up the most varied
programs and cycles for moving a patient and positioning him, or repositioning him, as often as needed. In this way, decubitus ulcers may be
prevented from developing, but in addition, conditions may be created to enable ulcers already developed to be healed.

Abstract (de)
Die Antidekubitus-Matratze weist eine elastische, aber feste Schaumstoffgrundschicht (1) auf. Auf dieser ist eine aus einem festen (2) und
einem weichen (3) Teil zusammengesetzte Rahmenschicht angebracht. Auf der Oberseite ist die Matratze durch eine weiche Deckschicht (20)
abgeschlossen. Zwischen all diesen Teilen befindet sich der Kern, der im wesentlichen aus zwei Gruppen von je drei Luftkissen (4, 6, 8; 5, 7, 9)
und einem Einsatz (19) gebildet wird. Jeder der beiden Luftkissengruppen hat einen eigenen Anschluss (14, 15) an eine Pumpstation (18), die mit
einem programmierbaren Steuergerät (17) versehen ist. Mit diesen lassen sich die verschiedensten Umlagerungsprogramme für einen Patienten
programmieren, sodass nicht nur das Entstehen von Dekubitus-Geschwüren verhindert wird sondern es auch möglich ist, die Grundlage zu schaffen,
dass bereits vorhandene Geschwüre heilen können.
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